
Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. Föredragningslista
Årsmöte

Nationsmöte 4

När: 19.11.2024 kl.18:00

Var: ASA A120 Stora auditoriet, Fänriksgatan 3, 20500 Åbo

Närvarande: Linnéa Henriksson, Ronja Fast, Linn Hyttinen, Elin Eklöf, Oliver Söderström,
Ida Puskala, Patricia Ståhlberg, Emilie Jäntti, Julia Berlin, Ella Lindqvist, Mats Rosenqvist,
Alexander Blomqvist, Jessica Korkman-Lopez, Alicia Strömberg, Isabella Heinonen, Artur
Ekman, Emilia Lindberg, Anni Lappalainen, Simon Hansson, Carina Horsma, Johannes
Huovinen, Rasmus Österlund, Sara Palmgren, Linda-Maria Frantz, Rebecca Bergholm, Ines
Latvala, Emma Nordlund, Emilia Sundström, Felix Räykkylä, Miika Alhopuro, Kristoffer
Bång, Harri Valo, Oskar Karlsson

§1. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 18.14.

§2. Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet

Kallelse till föreningsmöte utfärdas senast sju dagar före mötet till föreningens medlemmar

genom ett kallelsebrev per e-post. (Stadgar för NN vid Åbo Akademi r.f. §15)

Ronja Fast konstaterade att kallelsen till mötet skickades iväg i tid.

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutsfört. Linnéa Henriksson

deltog via Zoom.



§3. Val av ordförande för mötet

På förslag av Linn Hyttinen valdes Ronja Fast som ordförande för mötet.

§4. Val av sekreterare för mötet

På förslag av Ronja Fast valdes Linn Hyttinen som sekreterare för mötet.

§5. Val av två protokolljusterare och vid behov två rösträknare för mötet

Emilie Jäntti och Alexander Blomqvist nominerar sig själva till protokolljusterare och vid

behov rösträknare.

§6. Godkännande av föredragningslistan

- Hedersmedlems kommitten ska väljas under mötet och lades till som en ny paragraf

mellan §20 och §21.

- Datumet korrigeras.

- Sara Palmgren föreslog att det tilläggs en paragraf om årsfest kontot vilket läggs till

före ordningsreglementsreformen.

Föredragningslistan godkändes efter dessa ändringar.

§7. Godkännande av protokoll för Höstmöte 10.10.2024

Protokollen för höstmötet 10.10.2024 godkändes utan ändringar.

§8. Val av Kurator för verksamhetsåret 2025

“Föreningens angelägenheter sköts av en styrelse som skall bestå av ordförande och sex
röstberättigade medlemmar: ordförande som kallas kurator, prokurator, sekreterare,
skattmästare, klubbhövding, värd och PR-chef. Styrelsen väljs av årsmötet. Av praktiska skäl
bör andelen styrelsemedlemmar med bakgrund i övriga högskolor än Åbo Akademi inte



överstiga två medlemmar. Styrelsen är beslutförd då kurator eller prokurator samt tre
medlemmar är närvarande.” (Stadgar för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §10)

Om Kurators uppgifter stadgas närmare i Arbetsordningen för Nyländska Nationen vid Åbo
Akademi r.f. §6

Förslag: Nationsmötet väljer Kurator för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit en intresseanmälan för kuratorposten av Anni

Lappalainen. Hon presenterade sig och svarade på frågor. Mötet godkände detta och valde

Anni Lappalainen till kurator för verksamhetsåret 2025.

Beslut: Anni Lappalainen valdes till kurator för 2025.

Rebecca Bergholm föreslår att mötet håller sig till fem frågor per kandidat.

Emilia Sundström och Emma Nordlund anländer till mötet klockan 18.33.

§9. Val av övriga styrelsemedlemmar för verksamhetsåret 2025

“Föreningens angelägenheter sköts av en styrelse som skall bestå av ordförande och sju
röstberättigade medlemmar: ordförande som kallas kurator, prokurator, sekreterare,
skattmästare, programchef, klubbhövding, värd/värdinna och PR-chef. Styrelsen väljs av
årsmötet. Av praktiska skäl bör andelen styrelsemedlemmar med bakgrund i övriga högskolor
än Åbo Akademi inte överstiga tre (3) medlemmar. Styrelsen är beslutförd då kurator eller
prokurator samt fyra (4) medlemmar är närvarande.” (Stadgar för Nyländska Nationen vid
Åbo Akademi r.f. §10)

Om övriga styrelsemedlemmars uppgifter stadgas närmare i Arbetsordningen för Nyländska
Nationen vid Åbo Akademi r.f.:

Prokurator §7 Sekreterare §8 Skattmästare §9 Programchef §10 Klubbhövdingen §11
Värden/Värdinnan §12 och PR-chefen §13

Förslag: Nationsmötet väljer övriga styrelsemedlemmar för verksamhetsåret 2025.

Nationen väljer prokurator för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar av Anni Lappalainen och Emilia

Lindberg. Eftersom Anni Lappalainen redan valdes till kurator drog hon tillbaka sin



intresseanmälan. Emilia Lindberg presenterade sig och svarade på frågor. Mötet godkände

detta och valde Emilia Lindberg till prokurator för verksamhetsåret 2025.

Nationen väljer sekreterare för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit en intresseanmälan för posten av Elin Eklöf. Hon

presenterade sig och svarade på frågor. Mötet godkände detta och valde Elin Eklöf till

sekreterare för verksamhetsåret 2025.

Linnéa Henriksson anländer till mötet klockan 18.43 via Zoom.

Nationen väljer skattmästare för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelade att det inte hade kommit någon intresseanmälan för posten. Tidigare

skattmästare Rebecca Bergholm, Sara Palmgren och Rasmus Österlund presenterade posten.

Alexander Blomqvist påpekar att det måste väljas en skattmästare innan verksamhetsåret

börjar. Mötet går vidare och återkommer till ärendet vid ett senare skede.

Felix Räykkylä och Miika Alhopuro anlände till mötet klockan 18.59.

Kristoffer Bång anlände till mötet klockan 19.02.

Nationen väljer programchef för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar av Anni Lappalainen och Johannes

Huovinen. Eftersom Anni Lappalainen redan valdes till kurator drog hon tillbaka sin

intresseanmälan. Johannes Huovinen presenterade sig och svarade på frågor. Mötet godkände

detta och valde Johannes Huovinen till programchef för verksamhetsåret 2025.

Nationen väljer klubbhövding för verksamhetsåret 2025.



Ronja Fast meddelade att det inte hade kommit någon intresseanmälan för posten. Tidigare

klubbhövdingar Oliver Söderström och Patricia Ståhlberg berättar om posten. Ingen på mötet

ställer upp så mötet går vidare och återkommer till ärendet.

Nationen väljer värd/värdinna för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelade att det inte hade kommit någon intresseanmälan för posten. Tidigare

värdinnor Carina Horsma, Ronja Fast och Elin Eklöf presenterar posten. Alicia Strömberg

nominerar sig själv till posten, samtidigt nominerar Isabella Heinonen sig själv till

klubbhövding posten. De presenterar sig och svarar på frågor. Mötet godkände detta och

valde Alicia Strömberg till värdinna och Isabella Heinonen till klubbhövding för

verksamhetsåret 2025.

Julia Berlin avlägsnade sig klockan 19.24 och återvände klockan 19.26.

Nationen väljer PR-chef för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det hade kommit en intresseanmälan för posten av Anni Lappalainen.

Eftersom Anni Lappalainen redan valdes till kurator drog hon tillbaka sin intresseanmälan

Tidigare PR-chefer Emmi och Julia Berlin berättar om posten. Eftersom ingen ställer upp för

posten lämnar mötet den öppen och återvänder till punkten senare.

Ronja Fast öppnar paragraf 9 igen klockan 20.47. Mötet återgår till val av PR-chef och
skattmästare.

Mötet tar en paus klockan 20.48, Mats Rosenqvist avlägsnar sig klockan 20.49.

Mötet öppnas igen klockan 20.55.

Carina Horsma föreslår att om ingen anmäler intresse för Skattmästare eller PR-chef posterna
under mötet kan det hållas ett extra nationsmöte då posterna fylls. Oliver Söderström
meddelar att det kommit en intresseanmälan för PR-chef posten av Oskar Karlsson.



Karlsson anländer till mötet 21.12. Han presenterar sig och svarar på frågor. Den nyvalda
styrelsen avlägsnar sig för att mötet ska kunna diskutera ärendet.

Mötet tar en paus klockan 21.25, Alexander Blomqvist avlägsnar sig.

Mötet öppnas igen klockan 21.35

Ronja Fast föreslår att ärendet ska bordläggas till nästa nationsmöte som skulle hållas i
december. Oskar Karlsson, Alexander Blomqvist och den nyvalda styrelsen återvänder till
mötet. Ronja Fast meddelar att Oskar Karlsson inte valts till PR-chef, men han kan behålla
sitt intresse och framföra det under nästa nationsmöte.

Beslut: Emilia Lindberg, Elin Eklöf, Johannes Huovinen, Alicia Strömberg och Isabella
Heinonen valdes till övriga styrelsemedlemmar för verksamhetsåret 2025. Skattmästare och
PR-chef väljs under ett extra nationsmöte i december.

Paragraf 9 stängs klockan 21.41.

Mötet tar en paus klockan 19.45. Emilia Sundström avlägsnade sig under pausen och Harri
Valo anlände till mötet klockan 19.55.

Ronja Fast öppnar mötet klockan 20.01.

§10. Val av övriga funktionärer för 2025
Till Nyländska Nationen vid Åbo Akademis övriga funktionärer hör:

 ● Chefredaktör
 ● Arkivarie
 ● Webbansvarig
 ● Två till fem sångledare
 ● Två verksamhetsgranskare och två suppleanter

Förslag: Nationsmötet väljer övriga funktionärer för verksamhetsåret 2025.

Nationsmötet valde chefredaktör för verksamhetsåret 2025.



Ronja Fast meddelar att det kommit två intresseanmälningar för posten av Emelie Suni och
Linda-Maria Frantz. Mötet går vidare medan Suni och Frantz diskuterade privat om de kunde
dela på posten.

Linnéa Henriksson avlägsnade sig klockan 20.06.

Nationsmötet valde arkivarie för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast hade meddelat intresse för posten på förhand. Mötet godkände detta och valde

Ronja Fast till arkivarie för verksamhetsåret 2025.

Nationsmötet valde webbansvarig för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast hade meddelat intresse för posten på förhand. Mötet godkände detta och valde

Ronja Fast till webbansvarig för verksamhetsåret 2025.

Nationsmötet valde sångledare för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälan av för sångledare av Carina Horsma,

Ella Lindqvist, Artur Ekman, Emilie Jäntti, Benjamin Hjelt och Julia Berlin. Julia Berlin drar

tillbaka sin anmälan. Mötet godkände detta och valde Carina Horsma, Ella Lindqvist, Artur

Ekman, Emilie Jäntti och Benjamin Hjelt till sångledare för verksamhetsåret 2025.

Nationsmötet valde verksamhetsgranskare och två suppleanter för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit en intresseanmälan för verksamhetsgranskare av

Rebecca Bergholm. Ines Latvala nominerar sig själv till verksamhetsgranskare. Emilie Jäntti

och Sebastian Sandström nominerade sig själva till suppleanter. Mötet godkände detta och

valde dem till verksamhetsgranskare och suppleanter för verksamhetsåret 2025.



Ronja Fast öppnar paragraf 10 igen.

Mötet beslöt att välja både Linda-Maria Frantz och Emelie Suni till chefredaktör då det enligt
nationens stadgar inte har specificerats att detta inte skulle vara möjligt. Mötet valde Emelie
Suni och Linda-Maria Frantz till chefredaktörer för verksamhetsåret 2025 klockan 20.27.

Beslut: Ovannämnda funktionärer väljs till verksamhetsåret 2025.

 

§11. Val av Ekonomiutskott för 2025

“Ekonomiutskottet väljs vid årsmötet. Utskottet består av skattmästaren som sammankallare,
och av tre (3) till fem (5) övriga ekonomiskt kunniga medlemmar. Ekonomiutskottet sköter
förvaltningen av nationens ekonomiska ärenden och ekonomisk planering i samråd med
skattmästaren samt assisterar skattmästaren i ekonomiska frågor. Utskottet framlägger sina
förslag till nationsmöte. Inom utskottet väljs en näringslivsansvarig.” (Arbetsordning för
Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §24)

Förslag: Nationsmötet väljer Ekonomiutskott för verksamhetsåret 2025.

Ronja meddelar att det kommit intresseanmälningar för ekonomiutskottet av Rasmus

Österlund, Jacob Österman, Patricia Ståhlberg och Ivan Reynoso. Sara Palmgren anmälde

intresse under mötet. Mötet godkände och valde dem till ekonomiutskottet för

verksamhetsåret 2025.

Beslut: Rasmus Österlund, Jacob Österman, Patricia Ståhlberg, Ivan Reynoso och Sara

Palmgren valdes till ekonomiutskottet 2025.

§12. Val av Samkvämsutskott för 2025

“Samkvämsutskottet väljs vid årsmötet. Utskottet består av klubbhövdingen eller värdinnan
som sammankallare, samt minst fyra (4) övriga medlemmar. Utskottets uppgift är att anordna
fester och sammankomster, och ansvara för program under dessa.” (Arbetsordning för
Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §25)

Förslag: Nationsmötet väljer Samkvämsutskott för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för samkvämsutskottet av Ivan

Reynoso, Emelie Suni, Karolina Sjögren och Isabella Ginman. Rasmus Österlund och Jessica



Korkman-Lopez anmälde sitt intresse under mötet. Mötet godkände och valde dem till

samkvämsutskottet för verksamhetsåret 2025.

Beslut: Ivan Reynoso, Emelie Suni, Karolina Sjögren, Isabella Ginman, Rasmus Österlund

och Jessica Korkman-Lopez valdes till samkvämsutskottet 2025.

§13. Val av Programutskott för 2025

Programutskottet väljs vid årsmötet. Utskottet består av programchef som sammankallare
samt minst fyra (4) övriga medlemmar. Utskottet planerar och förverkligar nationens
sommarträff och kultur- och idrottsevenemang.

Inom programutskottet är ansvarsområdena indelade i: • Kulturansvariga
• Idrottsansvariga
• Hembygdsansvariga

• Fanbärare och -vakter.
(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §26)

Förslag: Nationsmötet väljer programutskott för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för programutskottet av henne själv,

Oliver Söderström, Carina Horsma och Ida Puskala. På mötet fanns inga övriga intresserade.

Mötet godkände och valde dem till programutskottet för verksamhetsåret 2025.

Beslut: Ronja Fast, Oliver Söderström, Carina Horsma och Ida Puskala valdes till

programmutskottet 2025.

§14. Val av Pr-utskott för 2025

PR-utskottet väljs vid årsmötet. Utskottet består av PR-chef som sammankallare samt av
minst två (2) medlemmar. Dess uppgift är att skapa och utveckla innehållet i nationens
kommunikationskanaler och fotografera nationens evenemang möjligast mångsidigt.
(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §27)

Förslag: Nationsmötet väljer PR-utskott för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för PR-utskottet av henne själv,

Linda-Maria Frantz, Carina Horsma, Isabella Ginman, Karolina Sjögren, Julia Berlin,



Catharina Flythström och Linnea Lans. Alexander Blomqvist meddelar intresse av Henrik

Ståhl under mötet. Mötet godkände och valde dem till PR-utskottet för verksamhetsåret 2025.

Beslut: Ovannämnda valdes till PR-utskottet 2025

§15. Val av Redaktionen 2025

Redaktionen väljs vid årsmötet. Gruppen består av chefredaktören som sammankallare samt
minst tre (3) medlemmar.

Redaktionen åligger att ansvara för framställandet och layouten av nationens
medlemstidning samt digitala resurser.

(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §28)

Förslag: Nationsmötet väljer Redaktionen för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för redaktionen av henne själv,

Emilie Jäntti, Oliver Söderström, Ida Puskala, Benjamin Hjelt, Julia Berlin, Catharina

Flythström, Emilia Sundström och Mats Rosenqvist. Ines Latvala, Sara Palmgren och

Kristoffer Bång anmälde sitt intresse under mötet. Mötet godkände och valde dem till

redaktionen för verksamhetsåret 2025.

Beslut: Ovannämnda valdes till redaktionen 2025

§16. Val av Representationsutskott 2025

Representationsutskottet väljs vid årsmötet. Utskottet sammankallas av kuratorn. Utskottet
består av minst fyra (4) medlemmar som med fördel besökt nationens vänner
Representationsutskottet åligger att bistå styrelsen med värnandet om relationerna till
nationens vännationer/ -föreningar genom att bidra med kunskap, understöd och kontakter
till vännationerna/ -föreningarna.

(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §29)
Förslag: Nationsmötet väljer representationsutskott för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för representationsutskottet av sig

själv, Emilia Sundström, Linn Hyttinen, Emelie Suni, Jacob Österman, Ida Puskala, Oliver

Söderström, Emilie Jäntti, Carina Horsma, Linda-Maria Frantz, Rasmus Österlund, Patricia



Ståhlberg och Emma Nordlund. På mötet fanns inga övriga intresserade. Mötet godkände och

valde dem till representationsutskottet för verksamhetsåret 2025.

Beslut: Ovannämnda valdes till representationsutskottet 2025.

§17. Val av Medlemsutskottet för 2025

Medlemsutskottet väljs vid årsmötet. Medlemsutskottet sammankallas av prokurator och
består av minst tre (3) medlemmar. Medlemsutskottet bistår prokuratorn i rekryteringen samt
aktiveringen av nya och existerande medlemmar.

(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §30)

Förslag: Nationsmötet väljer medlemsutskottet för verksamhetsår 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för medlemsutskottet av sig själv,

Ella Lindqvist, Oliver Söderström, Ida Puskala, Linn Hyttinen och Patricia Ståhlberg. Emma

Nordlund och Carina Horsma anmälde sitt intresse under mötet. Mötet godkände och valde

dem till medlemsutskottet för verksamhetsåret 2025.

Beslut: Ronja Fast, Ella Lindqvist, Oliver Söderström, Ida Puskala, Linn Hyttinen, Patricia

Ståhlberg, Emma Nordlund och Carina Horsma valdes till medlemsutskottet 2025.

§18. Val av Årsfestkommitté för 2025

Årsfestkommittén väljs vid höstmötet och består av årsfestmarskalken, klubbhövdingen,
värden/värdinnan, skattmästaren samt tre (3) till sju (7) övriga medlemmar.

Kommitténs uppgift är att arrangera och förverkliga nationens årsfest.

(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §31)

Förslag: Nationsmötet väljer Årsfestkommitté för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för årsfestkommittén av Emelie

Suni, Karolina Sjögren, Isabella Ginman och Julia Stenhammar. Jessica Korkman-Lopez

anmälde sitt intresse under mötet. Ronja Fast och Emilie Jäntti sitter redan i

årsfestkommittén. Mötet godkände och valde dem till årsfestkommittén för verksamhetsåret

2025.



Beslut: Emelie Suni, Karolina Sjögren, Isabella Ginman, Julia Stenhammar och Jessica

Korkman-Lopez valdes som nya medlemmar till årsfestkommittéen 2025.

§19. Val av Förtjänstkommittén för 2025

Förtjänstkommittén väljs vid årsmötet. Kommittén består av inspektor som förhandsskriven
medlem samt fyra medlemmar varav en ska vara innehavare av nationens Åra. Kommitténs
uppgift är att utdela kurator Björn Halenius kamratskapspris, Gulnäbbsmärket och nationens
Åra. (Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §32)

Förslag: Nationsmötet väljer förtjänstkommitté för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för förtjänstkommittén av Rebecca

Bergholm, Ida Puskala och Alexander Blomqvist. Rebecca Bergholm drog tillbaka sin

intresseanmälan. Ines Latvala och Sara Palmgren anmälde sitt intresse på mötet. Mötet

godkände och valde Ida Puskala, Alexander Blomqvist, Ines Latvala och Sara Palmgren samt

inspektor Linnéa Henriksson till förtjänstkommittén för verksamhetsåret 2025.

Beslut: Linnéa Henriksson, Ida Puskala, Alexander Blomqvist, Ines Latvala och Sara

Palmgren valdes till förtjänstkommittéen 2025.

§20. Val av De Äldres Råd för 2025

De Äldres Råd består av fyra (4) till sex (6) väl förtrogna medlemmar. De Äldres Råd är ett
rådgivande organ som vid behov hjälper och understöder styrelsemedlemmar och nationen i
frågor och ärenden angående nationens planer och verksamhet där ett bredare perspektiv
behövs. (Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §33)

Förslag: Nationsmötet väljer De Äldres Råd för verksamhetsåret 2025.

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för de äldres råd av Carina Horsma,

Linda-Maria Frantz, Rasmus Österlund, Emilie Jäntti, Alexander Blomqvist och Emilie

Nordström. Emilie Jäntti drog tillbaka sitt intresse. Ronja Fast, Ida Puskala och Oliver

Söderström hade också anmält intresse men eftersom de inte ännu har ansvarsfrihet bestämde

de sig för att dra tillbaka sitt intresse. Sara Palmgren och Henrik Ståhl anmälde sitt intresse

under mötet. Mötet godkände detta och valde Carina Horsma, Linda-Maria Frantz, Rasmus



Österlund, Sara Palmgren, Henrik Ståhl och Emilie Nordström till de äldres råd för

verksamhetsåret 2025.

Beslut: Carina Horsma, Linda-Maria Frantz, Rasmus Österlund, Sara Palmgren, Henrik Ståhl

och Emilie Nordström

§21. Val av hedersmedlemskommittén

Ronja Fast meddelar att det kommit intresseanmälningar för hedersmedlemskommittén av

Rebecca Bergholm och Alexander Blomqvist. Ines Latvala, Emilie Jäntti och Ida Puskala

meddelade sitt intresse under mötet. Mötet godkände och valde dem till

hedersmedlemskommittén för verksamhetsåret 2025. Kurator och inspektor sitter alltid i

hedersmedlemskomittéen.

Beslut: Anni Lappalainen, Linnéa Henriksson, Rebecca Bergholm, Alexander Blomqvist.

Ines Latvala, Emilie Jäntti och Ida Puskala valdes till hedersmedlemskommittéen 2025.

§22. Fastställande av medlemsavgiften för det kommande verksamhetsåret

Förslag: Ordinarie och stödjande medlem 10€ för ett år, 24€ för tre år. 50€ för evigt
medlemskap för alumner. Förslag att gulispaketet höjs till 22€.

Styrelsen föreslår att priserna för ett- och treårsmedlemskap hålls vid 10€ och 24€, men att

priset på gulispaketet höjs till 22€. Rebecca Bergholm frågar om höjning av priset på

gulispaket baserar sig på någon sorts kalkyl. Hon undrar om 22€ är tillräckligt. Ronja Fast

svarar att hon inte tror en kalkyl gjorts, Jacob Österman föreslog detta för nationsmötet. Ines

Latvala tycker att detta låter rimligt och föreslår att detta kan godkännas med parentesen att

det finns en kalkyl som visar att priset täcker kostnaderna. Ronja Fast svarar att vi ännu har

ett extra nationsmöte och föreslår att kalkylen skulle presenteras då. Styrelsens förslag

godkänns i och med att kalkylen presenteras i december.

Beslut: Förslaget godkänns med ovannämnda krav.

§23. Årsfestkonto



Sara Palmgren undrar om det är möjligt att låna pengar från ordinariekassan då det inte finns

tillräckligt mycket på årsfestkontot. Rebecca Bergholm undrar om det skulle vara möjligt att

göra en tillfällig överföring då budgeten baserar sig på en resultatbudget. Så länge pengarna

överförs tillbaka och ordinariekassan inte blir för liten ser Bergholm inga problem. Detta

måste diskuteras med Skattmästaren. Det föreslås att det före december ska föra en

diskussion mellan årsfestmarskalkarna och styrelsen som sedan tas upp under nästa

nationsmöte. Detta förslag godkänns.

Beslut: Årsfestmarskalkarna och styrelsen ska behandla ärendet och presentera resultatet på

nästa nationsmöte.

§24. Andra genomgången av ordningsreglementsreformen

Emilie Jäntti presenterar ordningsreglementsreformen. Ändringsförslagen från förra

nationsmötet är gjorda. Dessa ändringar står i förra nationsmötesprotokollet och lades in i

reglementet under mötet. Felix Räykkylä föreslår att mötet snabbt går igenom ändringarna så

att vi inte behöver gå igenom allt på nytt. Allt finns i sin ursprungsform i driven. Paragrafen

om fanans användning är uppdaterad. Riktlinjerna för representation har också en paragraf

nu. Allt är nu sammanställt och ordningsreglementet kommer att publiceras på hemsidan.

Ines Latvala tackar ordningsreglementsgruppen för det fina jobbet.

Ordningsreglementet godkändes första gången 10.10.2024 under nationens höstmöte.

Förslag: Reformen av ordningsreglementet godkänns.

Beslut: Ordningsreglementet godkändes med total majoritet.

§25. Övriga ärenden

Emilie Jäntti och Ida Puskala meddelar att de är i full gång med jubbeplanering. De ska

besöka platser där årsfesten kanske ordnas och ska gå på menytasting. De har diskuterat och

önskar att årsfestkommittén för jubbeåret skulle väljas redan på revisionsmötet eftersom det

är så mycket arbete. De skulle också vilja överskrida maxantalet som finns i arbetsordningen

eftersom det behövs mer folk. Ida Puskala berättar att de önskar att Skattmästare,



Värd/värdinna och Klubbhövding från både styrelse 25 och 26 skulle sitta i ÅFK 2026. Ronja

Fast påpekar att detta skulle påverka nu invalda Värdinna och Klubbhövding samt

Skattmästare, men att uppgifterna skulle falla på styrelse 26, styrelse 25 skulle bara vara en

hjälpande hand.

Sara Palmgren marknadsför inventeringarna för årsfest 2025. De är 27.11 i Ekenäs och 1.12 i

både Hangö och Sjundeå. Det är viktigt att få så många som möjligt på inventeringarna för

pengar. De som deltar får en gratis sitz. Länk till anmälan skickas till NN chatten och finns i

vår Linktree. Carina Horsma tillägger att det är rolig gemenskapen och enkla pengar för

årsfesten. Ronja Fast och Rebecca Bergholm tycker att nationen under det extra nationsmötet

i december kan diskutera om ÅFK 26 kan väljas redan under nästa revisionsmöte.

§26. Meddelanden

Ronja Fast meddelar att de kommande inventeringarna är viktiga och att man ska anmäla sig

om man har möjlighet. Blanketterna skickas ofta till Nyländska Nationens Whatsapp grupp.

Det är en rolig grupp människor på väg och det utlovas bra musik. Inventeringarna går

smidigare om flera deltar, det har även diskuterats om en minibuss. Styrelsen har varit på

reppresor i november på GA-balen och Äglgasken. Det var super roligt och vänskaps avtalet

med GBG Uppsala är uppdaterat.

Alexander Blomqvist och Henrik Ståhl ordnade en vandring, funktionärer har deltagit på

nyländska sitzen och meddelat att den varit rolig. Det har också ordnats info & AW på

Skärgårdsbaren och en halarmärkestävling. Kommande evenemang inkluderar sykväll med

Öffen inför Glöggrundan, teater 23.11, en biljardkväll och julqasguen 13.12 på

Skärgårdsbaren. Styrelse 24 är tacksam för alla som jobbat och hjälpt till under året och har

fått lov att bestämma datum för extra nationsmöte i december.

§27. Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 22.11.



_____________________________ _____________________________

Ronja Fast, kurator 2024 Linn Hyttinen, sekreterare 2024

_____________________________ _____________________________

Alexander Blomqvist, protokolljusterare Emilie Jäntti, protokolljusterare


